

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Nancy Lapointe
Manuel D'Souza
Jeffrey Howell



514-526-8280
514-526-8280
514-526-8280

DIRECT LINK

For more information, please contact:

nancy.lapointe@1976usw.ca
mdsouza@1976usw.ca
jeffrey@1976usw.ca

2 avril 2025

1-866-925-5952

www.1976usw.ca

April 2, 2025

TO MEMBERS OF TC LOCAL 1976 AT CP RAIL AT ALL LOCATIONS:

Brothers and sisters,

As some of you are aware we had some grievances arising from the arbitrator Ready's award on the last Collective agreement.

One of these grievances arose when the company refused to pay the retro to people who had left the company before the award came out and the second one was on the retro pay for people who were on probation prior to the award.

Since we could not resolve these grievances between the parties, we asked the arbitrator to clarify his award in relation to these grievances.

As you will read enclosed, the arbitrator ruled in favor of the probationary employees but against the one who had left the company (dismissal, resignation).

The company is in the process of calculating the amount of money owed to the members and will make the payment once they are done.

In solidarity,

Nancy Lapointe
President, TC Local 1976 USW

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Nancy Lapointe
Manuel D'Souza
Jeffrey Howell



514-526-8280
514-526-8280
514-526-8280

DIRECT LINK

For more information, please contact:

nancy.lapointe@1976usw.ca
mdsouza@1976usw.ca
jeffrey@1976usw.ca

2 avril 2025

1-866-925-5952

www.1976usw.ca

April 2, 2025

À TOUS LES MEMBRES DE LA SECTION LOCALE 1976 CHEZ CP RAIL À TOUS LES EMPLACEMENTS :

Confrères et Consœurs,

Comme certains d'entre vous le savent, nous avons eu des griefs découlant de la décision de l'arbitre Ready lors de la dernière convention collective.

Un des griefs est survenu lorsque la compagnie a refusé de payer rétroactivement pour les personnes qui ont quitté la compagnie avant que la décision de l'arbitre ne soit rendue et le deuxième portait sur le paiement rétroactif pour les personnes qui étaient en période de probation avant que la décision de l'arbitre ne soit rendue.

Puisque nous n'avons pas pu résoudre ces griefs entre les parties, nous avons demandé à l'arbitre de clarifier sa décision concernant ces griefs.

Comme vous allez lire ci-joint, l'arbitre a statué en faveur des personnes en période de probation mais contre les employés qui ont quitté la compagnie (licenciement, démission).

La compagnie est en processus de calculer les montants dû aux membres et fera le paiement une fois finalisé.

En toute solidarité,

Nancy Lapointe
Présidente, Syndicat des Métallurgistes TC Local 1976